Chinese Journal of Applied Linguistics

Vol. 34, No. 1, January 2011

Contents

leacher Development	
Changes and Characteristics of EFL Teachers' Professional Identity: The Cases of Nine University Teachers	
HAO Caihong	3
Conceptions of Oral English Teaching: A Case Study of Teacher Cognition on Oral English Teaching and Classroom Practice	
Li Yue'e & Shi Yunzhang	22
Job Burnout of English Teachers in Secondary Schools in Western China	
	35

SLA

The Use of Amplifiers in the Doctoral Dissertations of Chinese EFL Learners 	47
An Investigation into the L2 Mental Lexicon of Chinese English Learners by Means	
of Word Association	
LI Hui	62
The Influence of Chinese Rhetorical Patterns on EFL Writing: Learner Attitudes	
Towards This Influence	
Jı Kangli	77
An Investigation of Teacher and Learner Beliefs About English Teaching and	
Learning for Mongolian University Students	
	93
A Contrastive Study of American and Chinese University Students' Complaining	
Strategies	
YUAN Zhoumin	111
Chinese Abstracts	126

中国应用语言学

第34卷 第1期 2011年1月

目 录

教师发展	
外语教师专业认同的变化及特点研究——以九位高校英语教师为案例	3
教师对英语口语教学的认知及课堂教学行为的个案研究	2.2
关于中国西部地区中学英语教师职业倦怠调查与研究	
二语习得	
中国英语学习者博士论文写作中的强势词研究	47
从词汇联想看中国英语学习者的二语心理词汇	62
母语对英语写作的影响:学习者态度研究 纪康丽	77
教师与学生对蒙古族大学生英语教学的信念调查	
中美大学生抱怨策略对比研究	93
	111

中文摘要	126
------	-----